
 
 
Jaarverslag schooljaar 2022-2023 MR kindcentrum ’t Schrijverke 
 
 
Doel van dit jaarverslag is verantwoording en evaluatie van de behandelde onderwerpen van de 
medezeggenschapsraad (MR) in het schooljaar van 2022/2023. Mogelijk is dit een stimulans voor 
anderen om zaken aan te dragen bij de MR of om zich in de toekomst kandidaat te stellen voor de MR.  
 
Heeft u reacties op dit jaarverslag dan kunt u dit doorgeven aan een van de leden van de MR zoals deze 
vermeld staan op de website van Kind-Centrum ’t Schrijverke onder www.bsschrijverke.nl > ouders 
> Medezeggenschapsraad . 
 
 
De MR bestond uit: 
 
Oudergeleding  :  Marloes Nijkamp (voorzitter) 

Lennart Karssen (secretaris) 
Nico Scherff (per november '22) 

 
Personeelsgeleding :  Nancy Beens (vice voorzitter) 

Pleuni Kwak  
Annelies Das-Swarts 
 

 
De vergaderingen vonden zoals gebruikelijk plaats volgens onderstaande agenda: 

1. Opening (begintijd 19.00 uur) 
2. Vaststelling agenda 
3. Ingekomen en uitgaande post/ mededelingen 
4. Behandeling vorige notulen 
5. Punten volgens jaarplanning 
6. Vaste speerpunten/agendapunten  
7. Overige agendapunten 
8. Wvttk/ Rondvraag 
9. Sluiting  

 

 

Speerpunten 
De speerpunten worden ieder jaar door de MR vastgesteld als leidraad voor de agenda. Ook worden de 

speerpunten na een jaar geëvalueerd in de vergadering voorafgaand aan het maken van het jaarverslag.  

Vanuit de MR zijn de volgende punten voor schooljaar 2022–2023 vastgesteld (vergadering van 27-09-

2022):    
• Communicatie naar ouders   

• Spelling   

• Tijdigheid informatieverstrekking naar MR   

 

  

http://www.bsschrijverke.nl/


Daarnaast zijn er een aantal punten die wij blijven monitoren, door dit regelmatig aan te halen in MR 

vergaderingen: 
• Jaarplannen   

• Binnenklimaat   

• Borgen van techniek   

• Toetsen of feedback vanuit leerlingen en ouders duidelijk in jaarplannen wordt opgenomen   

• Gepersonaliseerd leren   

• Praktische vaardigheden   

• Lesstof betekenisvol voor kinderen/ talent gebruiken 

 
Er is vanuit ’t Schrijverke gekozen om geen afvaardiging naar de Gemeenschappelijke 

Medezeggenschapraad (GMR) te laten gaan vanuit de leerkrachten. Een ouder kan deze rol ook 

vervullen. Op dit moment zijn er geen vacatures bij Signum voor ouders. Voor de MR is het goed om op 

de hoogte te zijn van bovenschoolse voornemens en besluiten. Alle communicatie vanuit de GMR naar 

de MR wordt gelezen door Nico Scherff en samengevat gedeeld met de volledige MR. 

 
 
Terugblik agendapunten MR  
 
In het onderhavige jaarverslag zijn niet alle onderwerpen vermeld. Hiervoor zijn notulen per vergadering 
gemaakt. Deze zijn beschikbaar op de website van school. 
 

 
1. Spelling 
De MR hecht grote waarde aan de intentie van school om de spellingsresultaten aanzienlijk te 

verbeteren, op een manier die trouw blijft aan het OGO principe en op een betekenisvolle wijze extra 

aandacht besteedt aan spelling. In het voorgaande schooljaar zagen we geen verbetering t.o.v. het 

landelijk gemiddelde. In ‘22/'23 is een werkgroep 'Spelling’ opgezet en deze heeft duidelijke afspraken en 

werkwijzen geïmplementeerd bij groepen 3 tm 8.  

Spelling is regelmatig op de MR agenda gezet. We zien dat de inspanningen van school resulteren in een 

bredere, consistente aanpak, die naar verwachting in schooljaar 23/24 tot verbeterde spellingsresultaten 

in de CITO toetsen zal leiden. We blijven dit punt monitoren tot 't Schrijverke minimaal op het landelijk 

gemiddelde scoort. 

 

 

2. Jaarplan 

Via Signum is hard getrokken aan het komen tot een vierjarenplanning. De MR is hier op verschillende 
manieren bij betrokken door ’t Schrijverke in het voorgaande schooljaar '20/'21. 
 
Begin van dit schooljaar zijn de jaarplannen voor '22/'23 met de MR besproken, waarop advies is 
gegeven. Deze jaarplannen worden gedurende het jaar door de directie gemonitord en waar nodig 
bijgestuurd door de werkgroepen. De werkgroepen hadden o.a. de volgende aandachtsgebieden: 

- Gedeeld leiderschap / samenwerken 

- Leerlingvolgsysteem 

- Portfolio groep 1-2 
- Spellingsaanpak 

- Zin In Lezen 
 
De MR monitort en adviseert wanneer gewenst op alle werkgroepen. Iedere vergadering wort minimaal 1 

van de werkgroepen geagendeerd. 

 
 



3. Leerlingenraad 
De leerlingenraad heeft het budget dat beschikbaar is gesteld door de MR in '22/'23 niet gebruikt. 

De MR onderschrijft het belang van een leerlingenraad. Een leerlingenraad vergroot leerling 

betrokkenheid, geeft hen meer invloed op dingen die op school gebeuren, waardoor ze zich er 

verantwoordelijker voor voelen. Om hen extra te ondersteunen maakt de MR jaarlijks 100 euro vrij voor 

de leerlingenraad, zodat zij een kleine financiële ruimte hebben bij het verwezenlijken van een eigen 

initiatief. 

De eerder afgesproken procedure, waarbij de leerlingenraad een voorstel indient ter goedkeuring van de 

MR, is dit schooljaar helaas wederom niet gevolgd, ondanks meerdere herinneringen. We merken dat het 

lastig is voor de leerlingenraad om dit goed op te pakken. Voor '23/'24 is er een groter budget vanuit de 

oudervereniging beschikbaar gesteld. We zullen beide budgetten combineren, zodat de leerlingenraad 

slechts 1 voorstel hoeft te doen. 

 

De MR heeft in september 2023 uitleg gegeven over de MR bij de leerlingenraad. Het doel van de 

procedure is dat leerlingen leren om een kort, reëel voorstel te maken, alvorens het uit te voeren. De 

intentie is uitgesproken te herhalen bij iedere nieuwe leerlingenraad. 

 

4. Professionalisering MR leden 
Annelies Das-Swarts en Nico Scherff hebben de introductiecursus gevolgd. 
 
5. Verzuim/ vervangingsprotocol  

Eind 2022 was er een flinke stijging in het verzuim, veelal door kortdurende ziekte. De directie heeft 

samen met het team leerkrachten en de MR het vervangingsprotocol geëvalueerd en aangepast. 

Ondanks dat de school er dicht tegen aan heeft geschuurd, is het toch gelukt om zonder groepen naar 

huis te sturen de bezetting dagelijks rond te krijgen. De MR heeft hier directie en het team voor 

gecomplimenteerd. 

Er is in samenwerking met Signum dit schooljaar meer aandacht besteed aan preventie om (langdurig) 

verzuim te voorkomen. Dit zal komend schooljaar worden voortgezet. 

 
6. Leerlingvolgsysteem 

De werkgroep 'Leerlingvolgsysteem’ heeft dit schooljaar het onderzoek naar het best passende 

leerlingvolgsysteem afgerond. De keuze is gevallen op Cito Leerling in Beeld. Het komende schooljaar 

zal dit worden geïmplementeerd. Voor de leerlingen zal de verandering minimaal zijn en kan de reeds 

opgebouwde leerlijn zonder wijzigingen doorgetrokken worden. 

 

Uiteindelijk is de keuze gevallen op Cito Leerling in Beeld en niet op IEP. Vooral omdat er geen 

trendbreuk is, waardoor met name de resultaten van spelling goed gevolgd kunnen blijven worden. 

Daarnaast staat de IEP nog in de kinderschoenen en zal de komende jaren nog bijgesteld gaan worden. 

 
7. Communicatie naar ouders 

In vrijwel alle onderwerpen die worden besproken, wordt aandacht besteed aan hoe ouders kunnen 

worden meegenomen in de communicatie. De balans vinden, tussen te veel berichten op SocialSchools 

en wel voldoende communiceren, of pro-actief informatie delen alsnog niet alles in kannen en kruiken is 

en sommige vragen dus openblijven, blijft een lastige legpuzzel. Desalniettemin geloven we in tijdige en 

transparante communicatie en blijven als MR hier veel aandacht aan besteden. 

 

 
 
  



8. Klimaatbeheersing 
De klimaatbeheersing blijft een punt van zorgen. De luchtkwaliteit en gevoelstemperatuur voldoen niet te 

allen tijde aan de eisen, vooral op zomerse dagen wordt het zeer heet in sommige lokalen. Signum heeft 

de benodigde investering voor een nieuw klimaatbeheersingssysteem goedgekeurd en de uitvoering/ 

plaatsing vindt plaats in 2024. 

 
9. Andere agendapunten 
Verder zijn o.a. aan de orde gekomen: de klimaatschaal, de begroting, het formatieplan, 
tevredenheidsonderzoek ouders en leerlingen, besteding NPO-gelden (de zgn. corona-gelden van het 
Ministerie van Onderwijs) en de verkeerssituatie rondom school.  
 
10. Uitgebrachte adviezen (gevraagd en ongevraagd) 

- Advies m.b.t. helder beleid i.v.m. schaarste bij de opleidingen van de Signum Academie (2023-

02-07) 
 
11. Budget MR 
De MR heeft de volgende kosten gemaakt: 

- Pluim       (25 EUR)    

- MR cursus 2 leden     (gefinanciëerd door Signum) 
- JABA speaker voor online MR vergaderingen  (100 EUR) 
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